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Protokoll 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 

Den 13 november 2023 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Tobias Andersson, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, 

Malin Lindström, David Pennör, Sofia Asp (adjungerad) 

 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Sven Junghagen 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 9 oktober godkändes. 

 

Per capsulam 2023-11-05: Revidering av grenspecifika tävlingsbestämmelser snooker 

Per capsulam 2023-11-08: Revidering av grenspecifika tävlingsbestämmelser pool 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

Alla med behörighet att komma åt medlemsregistret i IdrottOnline behöver nu använda sig 

av Freja+ för inloggning. Information utskickad till våra föreningar. Kan innebära en viss 

startsträcka för föreningarna. 

 

Tjänsten för att få det begränsade registerutdraget digitalt är nu aktiverad. 

 

Med anledning av terrorhotet/det höjda säkerhetsläget har RF gjort utskick om att göra 

riskbedömning för arrangemang samt förebyggande åtgärder vid utlandsresor. På större 

evenemang har Polisen infört väskförbud. 

 

Regeringen har lämnat stöd till OS-ansökan.  

 

Elitstöd 

Beskeden om Elitstöd 2024-2025 och den fördelningsmodell som används har väckt mycket 

känslor. Det är många förbund som inte får stöd den kommande perioden. Andy har deltagit 

på möten med andra förbund kring vad som kan göras. Finns bland annat diskussioner kring 

att kräva en extra stämma. 

 

§ 6. Ekonomi 

Statusrapport från Malin. Inget särskilt att rapportera. 
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Besked om ekonomiska stöd 2024-2025 

Det preliminära beskedet om ekonomiska stöd har kommit 

 2023 2024-2025* 
Organisationsstöd (+195 000) 1 125 000 1 320 000 
Takmedel (+30 000) 100 000 130 000 
Verksamhetsstöd Barn & ungdom 0 0 
Skolsamverkan Projekt 250 000 
Verksamhetsstöd Vuxen 460 000 540 000 
varav öronmärkt för 65+ Projekt 330 000 
Verksamhetsstöd Elit 180 000 0 

*per år 

Beviljade projektstöd 

Utveckling parabiljard 2024: 635 000 kr 

Trygg biljard 2024-2025: 780 000 kr 

Biljardens digitaliseringsresa: 150 000 kr 

Utkast budget 

Ett första utkast på budget är framtaget. Grenkommittéerna ska inkomma med 

budgetäskanden senast i början av december. Diskussion om budget på nästa möte. 

Personal 

Det finns möjlighet att skicka in en intresseanmälan för att ingå i en arbetsgrupp för Idrott 

65+ de kommande två åren. De SF som väljs ut får ersättning motsvarande ungefär 20% av 

tjänst. Beslutade att vi ska skicka in en intresseanmälan om att Sofia ska ingå i en 

arbetsgrupp. 

Inom ramen för det beviljade projektet Trygg biljard har vi möjlighet att anställa en person 

på deltid. Sofia undersöker möjligheterna att dela på en person tillsammans med ett annat 

SF. 

Jörgen är tillfrågad om att projektleda Paraprojektet 2024 samt för att arbeta med att ta fram 

Tränarutbildning Steg 1. 

Diskussion kring ökad självfinansieringsgrad 

Vi är idag väldigt beroende av stöden från RF och skulle behöva öka vår 

självförsörjningsgrad. Diskussion kring olika sätt att göra det. Det viktiga är att eventuella 

kostnader som läggs på medlemmarna tydligt går att hänföra till en kostnad.   

Beslut: att under 2024 se över intäkter och kostnader kopplade till tävlingsverksamheten.   

Fokusområden kommande år 

För ökade medel från RF behöver vi under 2024 fokusera på att öka antalet föreningar samt 

få minst 15 föreningar som söker LOK-stöd. 

 

§7. Styrelsefrågor  

Förbundsstämman 

Genomgång av framtagen tidsplan. 

Verksamhetsberättelse från grenkommittéerna senast den 1 februari. 

Utkast hela verksamhetsberättelsen senast 15 februari. 

Verksamhetsplan, budget, propositioner, årsavgifter: utkast klart två veckor innan 

styrelsehelgen. 
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Viktigt att alla kvitton och underlag skickas till Malin i god tid så att bokslutet kan bli klart 

och skickas till revisorn i enlighet med de utsatta tiderna i stadgarna. 

 

Biljardgalan 

Genomgång av framtagen tidsplan. 

Beslut att ta bort kategorin Årets Komet  

 

Bestraffningsärende 2023-07 och 2023-08 

Diskussion om ärendena. 

 

Beslut: Avstängning tre månader av respektive spelare för att ha uteblivit från tävling utan 

giltig orsak. 

 

 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

Carambole 

Ingett särskilt att rapportera. 

 

Pool 

Junior-VM: Brons till Linnea Hjalmarström. Walter Laikre placerade sig på femte plats.  

 

USM bra arrangerat. 

SM 45+ samt SM lagspel har arrangerats. Ett lag som inte kom till start. Det hanteras inom 

PK i enlighet med tävlingsbestämmelserna.  

 

Snooker 

VM. De svenska spelarna gick inte vidare från gruppspelet. 

 

Mikael Wendeberg har valt att lämna SK. 

 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Kommunikation 

Grafisk profil. Diskussion kring framtaget förslag. 

Beslut:  att gå vidare med det framtagna förslaget. Vi behåller Georgia som typsnitt samt 

byter till Segoe istället för Trebuchet. 

Anna-Karin tar kontakt med Consid för att byta typsnitt på hemsidan. Det kommer att 

innebära en viss kostnad. För övriga förslag kopplade till ändringar på hemsidan behöver vi 

få kostnaden från Consid innan vi kan besluta om dessa. 

Andy och Sven återkopplar kring det framtagna förslaget av ett grafiskt element. 

 

Utbildning 

Första mötet för Tävlingsledarutbildningen genomfört. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

Biljard 65+ 

Sofia har deltagit på Mötesplats Idrott 65+ på Bosön under två dagar. SF och RF SISU 

distrikt träffades och utbytte erfarenheter. Under nästa år kommer RF att bilda fem stycken 

arbetsgrupper med representanter från SF och distrikten som kommer att arbeta med fem 
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olika områden. De SF som ingår kommer att få ytterligare medel tilldelade för att kunna delta 

i arbetet. 

 

Två nyheter gällande 65+ nästa år är att det ekonomiska stödet är en del av Verksamhetsstöd 

vuxen. Det införs även ett Projektstöd IF för målgruppen. Här får vi 160 000 kr per år. Det är 

projektmedel som föreningarna kan ansöka om. Medlen betalas inte ut till oss utan ligger i 

Idrottsmedelapplikationen. Vi ska inkomma med en plan för vilka typer av projekt som 

föreningarna ska kunna ansöka om.  

 

Uppstart verksamhet: 

De föreningar som ingår i vårt projekt för uppstart (3 st) har inom ramen för projektet 

beviljats medel för inköp av hjärtstartare. SBF står för kostnaden för hjärtstarten 

(projektmedel) och RF SISU distrikten står för utbildning. 

 

Utveckling tränings- och tävlingsformer: 

En film om träningsformer spelas in hos Kville den 12 november. 

 

Ledarsatsning i samverkan 

Träffar i Göteborg, Umeå, Malmö och Örebro har genomförts. Uppföljningsmöte med 

distrikten har genomförts. 

 

Kartläggning vuxenidrott 

Slutrapport inskickad och godkänd. 

 

Framtidens Biljardförening 

Arbete pågår med att ta fram studieplaner/lärgruppsplaner kring föreningsutveckling. 

 

Rörelsesatsning i skolan 

Hemsidan spelabiljard.nu är nu bortplockad. Vi behåller domännamnet och pekar det till 

undersidan på vår hemsida. Här finns materialet från den gamla sidan plus nytt material 

framtaget inom årets projektstöd.  

 

Para 

Jörgen besökte RBU Gotland den 4-5 november samt Helges IF i Gävle den 19 november 

gällande pilotprojekt under 2024. 

 

 

 

§11. Antidoping 

Inget att rapportera. 

 

 

§12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§13. Nästa möte  

Nästa möte den 11 december. Jörgen deltar i början av mötet och presenterar sin 

kartläggning av våra föreningar. Det innebär att mötet blir två timmar. 

 

Därefter nästa möte den 8 januari  

Styrelsehelg 3-4 februari.  
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§14. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Stockholm 2023-11-13 

 

 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

 

 

 

Sven Junghagen, justerare 

 

 

 

 


